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ÚVODNÍ SLOVO STAROSTY 
 
   Vážení spoluobčané, 
   všichni se již chystáme na vánoční svátky, všude zní 
vánoční koledy a skoro na každém náměstí svítí nějaký 
ten smrk či jedle a naše děti mají jen jednu starost, 
jestli něco pod ten stromeček dostanou. Určitě 
dostanou.  
   Dospělí se zase zaobírají myšlenkou na nyní 
populární konec světa, ale spíše než o existenční 
problém se jedná o mediální trhák, jak pozvednout 
ubohou úroveň bulváru. Koncert v Lucerně Iveta asi 
neodzpívá a tak si TV Koule bude muset najít jinou 
„celebritu“, aby se uživila.  
   A než paní ministryně propustí postupně celý 
generální štáb, vánoční svátky budou zdárně za námi a 
před námi celý nový rok. Sice nevíme, kolik budeme 
platit na daních a kdo na nás bude zhlížet z Hradu, ale 
určitě si všichni přejeme, ať je ten nový rok lepší, než 
tento, ať se nikde nestřílí a nekrade, ať se všechny děti 
vrátí každý den ze školy v pořádku domů, ať nás 
soused neruší v noci hlasitou hudbou, ať na nás při 
procházce oborou neutočí cizí pes, ale jen krása 
přírody a její nezdolnost, a když nás něco rozzlobí, ať 
máme dost shovívavosti být trochu nad věcí, a ne jen 
zarytě stát na svém. A když už nás něco skolí, ať máme 
sílu postavit se znovu na nohy. A ať máme sílu pomoci 
tomu, komu ta síla chybí. 
   Přeji Vám všem klidné a radostné Vánoce a šťastný 
nový rok.                                               

  Mgr. Tomáš Bolek 
 
 

ČINNOST KONTROLNÍHO VÝBORU 
ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE V ROCE 2012 
 
   Kontrolní výbor zahájil svoji činnost spolu 
s finančním výborem, a to kontrolou hospodaření 
v základní škole a v mateřské školce dne 8. 2. 2012. 
   Dále jsme se zabývali využitím dotací městyse 
poskytnutých občanským sdružením, a sice: Sboru 
dobrovolných hasičů, TJ Slavoj a Lize lesní moudrosti. 
Tyto kontroly probíhaly v měsících květnu, listopadu a 
prosinci. Dále byla provedena kontrola hospodaření 
Úřadu městyse Choltice, kde bylo kontrolováno 
následující: účetní doklady, vymáhání dlužných částek, 

kontrola plateb stočného u podnikatelských 
provozoven a ostatní účetní operace. Součástí 
kontroly byla i kontrola plnění usnesení zastupitelstva 
za leden až září 2012. Jednalo se o dvě kontroly, a sice 
v měsících únoru a listopadu.  
   Při provedených kontrolách nebyly zjištěny zásadní 
nedostatky.                                                 

Zdeněk Kolbaba 

 
 
SVATBY, VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ A JUBILANTI 
V ROCE 2012 

   V letošním roce jsme na našem úřadě uspořádali 33 
svatebních obřadů (v roce 2011 to bylo 30). Jako 
oddávající se vystřídali starosta Mgr. Tomáš Bolek 
(24x) a místostarosta Mgr. Jan Pavlík (9x). Jako 
oddávací místo sloužily: kaple sv. Romedia (13x), 
platan v zámeckém parku (10x), zámecká obřadní 
místnost (9x) a zasedací místnost na úřadě (1x). 
  Mezi nové občánky jsme s panem starostou přivítali 
11 dětí, 7 chlapců a 4 holčičky. Dvoje rodiče o vítání 
neprojevili zájem. Děti dostaly od městyse peněžitý 
dar 1000 Kč, pamětní list, plyšovou hračku a album 
s fotkami. Maminky dostaly kytičku. Slavností akt 
„Vítání občánků“ pořádáme tradičně v zámecké 
obřadní síni. 
   V letošním roce jsem navštívila 30 jubilantů ve věku 
70, 75, 80, 85, 90 a více let, všichni obdrželi 
blahopřání a drobný dárkový balíček. Pro zajímavost – 
mezi námi žijí tři občané, kterým je 90 let a pět 
občanů, kterým je více jak 90 let. 

                            Hana Kolářová 
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INFORMACE Z 8. ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE CHOLTICE 

 
   Zasedání se konalo dne 10. prosince 2012 od 18.00 
hodin v Zámecké restauraci v Cholticích a zúčastnilo se 
ho všech 9 zastupitelů, 2 občané a 1 host. Zápis 
s přesným zněním usnesení je k dispozici na podatelně 
Úřadu městyse nebo na www.choltice.cz. 
 
Zastupitelstvo projednalo tyto body: 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo Výroční 
zprávu ZŠ Choltice za školní rok 2011/2012. Zprávu za 
ZŠ přednesl ředitel školy Mgr. Aleš Kalina. Zprávu za 
MŠ přečetl také ředitel ZŠ Mgr. Aleš Kalina (paní 
ředitelka MŠ omluvena). V diskuzi se probírala možná 
dotace pro MŠ na dětské hřiště, působení 
psychologické poradny na ZŠ, poničení autobusové 
zastávky na náměstí, rekonstrukce osvětlení ve škole, 
jednání školské rady, vyhodnocení úspor tepla a 
úhrada platu pomocné kuchařky ŠJ z rozpočtu 
městyse. Spolupráce městyse s oběma školami byla 
hodnocena jako bezproblémová. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo Smlouvu o 
poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární 
ochraně na výdaje JSDH pro rok 2012 ve výši 8 165 Kč 
od Pardubického kraje. Jedná se o dotaci na výjezdní 
jednotku hasičů. Částku hasiči použijí na částečné krytí 
nákladů na odborná školení a materiál. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo OZV                  
č. 4/2012, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů. Nejpodstatnější 
změnou ve vyhlášce je zvýšení poplatku na 600 Kč.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice zachovalo výši 
stočného stejnou jako v roce 2012, tj. 17 Kč vč. DPH. 
Kalkulace stočného dle nákladů na ČOV v roce 2012 je 
17,37 Kč vč. DPH 15 %, stočné se ale zvyšovat nebude, 
rozdíl bude hrazen z rozpočtu městyse. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo rozpočet 
městyse Choltice na rok 2013. 
V rozpočtu je počítáno s příjmy ve výši 24 838 tis. Kč a 
s výdaji ve výši 24 757,7 tis. Kč. Saldo příjmů a výdajů 
činí 82,3 tis. Kč. V příjmech je počítáno s dotací na 
rekonstrukci renesančního zámku ve výši 9 965 tis. Kč 
a na výdajové straně s částkou 10 847 tis. Kč na stejný 
účel. Rozdíl bude hrazen z připraveného úvěru. 
Rozpočet na rok 2013 nezahrnuje předpokládané 
změny RUD, které ke dni schválení tohoto rozpočtu 

nejsou dosud schváleny Parlamentem ČR. Proto je 
rozpočet sestaven jako velice úsporný s důrazem na 
zabezpečení základních provozních potřeb městyse. 
Po schválení vyhlášky, která stanovuje daňovou 
predikci podle nových pravidel, přistoupí městys ke 
změně rozpočtu podle nových pravidel, a to na prvním 
zasedání v roce 2013.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí 
informaci o probíhající rekonstrukci renesančního 
zámku. Byly také podány informace o ukončené 
kontrole ze strany Úřadu regionální rady. Při kontrole 
nebyla zjištěna žádná pochybení. Hovořilo se rovněž o 
chystaném výběrovém řízení na vnitřní vybavení 
renesančního zámku.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí 
zprávu kontrolního výboru. Kontrolní výbor 
kontroloval plnění usnesení zastupitelstva – usnesení 
jsou postupně plněna, dále kontroloval využití 
poskytnutých příspěvků na činnost TJ Slavoj, kmenu 
Trilobit a SDH Choltice – využití příspěvků je řádně 
dokladováno. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí 
zprávu: školské komise, komise pro občanské 
záležitosti, kulturní komise, komise pro památky, 
stavební komise a sportovní komise. Předsedové 
jednotlivých komisí zhodnotili činnost svých komisí 
v roce 2012.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice určilo Františka 
Rokytu a Jiřího Koláře členy Osadního výboru Ledec a 
jako předsedu Osadního výboru Ledec zvolilo Jakuba 
Kopeckého. Stávající předseda OV se dlouhodobě 
v Ledci nezdržuje, o dalšího člena přišel OV z důvodu 
úmrtí. Do OV Ledec proběhly v roce 2010 volby, a 
proto se nyní schvaluje doplnění OV o dva členy, kteří 
jsou v kandidátce na řadě a souhlasí s volbou do OV. 
OV Ledec bude pracovat v tomto složení: Jakub 
Kopecký, Josef Kolář, Pavel Perner, Zdeněk Kalousek 
st., František Rokyta, Zuzana Vyhnálková a Jiří Kolář. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo dodatek č. 
1/2013 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
s SOP, a. s. Cena za odvoz odpadu se proti roku 2012 
navýšila o cca 2 %. 
 
Dále byly podány tyto informace: 
- Informace o těžbě dřeva v Ledci – Smejtka. Souhlas 
s přednesenými podmínkami. 
- hodnocení kulturních akcí – listopad - prosinec 
- informace o veřejném projednání územního plánu 
- informace o přípravě voleb prezidenta ČR  



MATEŘSKÁ ŠKOLA CHOLTICE 

Hodnocení roku 2012 
   Rok 2012 v naší MŠ byl velmi pohodový a 
mimořádně úspěšný.  
- rok jsme zahájili hloubkovou kontrolou ČŠI, která 

dopadla v naší MŠ velmi dobře a tomu odpovídala 
i velmi kladná závěrečná zpráva 

- zápis do MŠ proběhl až na jednu stížnost podanou 
panu starostovi v pohodě a nakonec se podařilo 
uspokojit téměř všechny choltické děti a hlavně 
všechny děti, které školku opravdu potřebují 

- do MŠ dochází 75 dětí, z toho 44 z okolních obcí 
- v roce 2012 jsme s dětmi absolvovaly 12 

kulturních akcí, většina byly pohádky pro děti 
- absolvovali jsme pohodový celodenní výlet na 

Kunětickou horu, spojený s prohlídkou Perníkové 
chaloupky v Rábech 

- ke konci školního roku byly ve všech odděleních 
krásné besídky pro rodiče, kde děti ukázaly, jak 
hodně se toho naučily, s předškoláky se také 
rozloučil pan starosta a pan místostarosta – dětem 
se předání pamětních listů líbilo a také rodiče byli 
spokojeni 

- samotný konec školního roku jsme zakončili již 
tradičním posledním spaním v MŠ s 34 
předškoláky a noční hrou v oboře 

- silným zážitkem pro nás bylo mimořádné 
poděkování rodičů paní učitelkám z oddělení 
předškoláků, takto veřejně a krásně se nám to 
stalo poprvé, a my jsme byly trochu zaskočeny, ale 
velmi potěšeny – toto byla pro nás úžasná zpětná 
vazba naší práce. Poděkování pak obdržel i pan 
starosta na městys a to se pak objevilo 
v Choltickém zpravodaji 

- zahájení školního roku 2012/2013 probíhalo 
tradičně adaptací nových dětí na školku – po 
mnoho dní bylo nejmenší oddělení jako slzavé 
údolí 

- podzimní období prožily děti tvořivou prací 
s přírodninami, takže celý interiér MŠ je krásně a 
vkusně vyzdoben 

- jezdíme opět na plavecký kurz do Chrudimi a do 
solné jeskyně v Pardubicích 

- opět máme tolik dětmi milovaný kroužek 
angličtiny s Ing. Markétou Tefrovou 

- v MŠ pískají předškoláci na flétničku  
- od října nabízíme rodičům placenou logopedickou 

péči přímo v MŠ, o kterou byl velký zájem, a já 
jsem šťastná, že se mi podařilo sehnat logopedku, 
která je ochotná jezdit do naší MŠ 

- Mikuláše a Čerta jsme prožili s pohádkou „Jak 
čertice Trucajda trucovala“ a na všechny děti čekal 
malý dárek 

- do Vánoc jsme ještě 2x vyjeli do divadla v Čáslavi a 
Pardubicích, abychom se svátečně naladili a užili si 
to kouzelné předvánoční období 

- do roku 2013 máme jediné předsevzetí, a sice ve 
spolupráci s městysem dovybavit školní zahradu. 
Ta byla na jaře rozšířena z důvodu 3. oddělení, ale 
bohužel je zcela prázdná. Na vybavení ze 
stávajícího rozpočtu nezbývají finance. 

- na závěr děkuji vedení městyse za spolupráci a 
všem přeji pohodové Vánoce a jen to dobré do 
roku 2013        

 Eva Nevolová, ředitelka MŠ Choltice 
 

 

ZÁPIS DO 1. TŘÍDY 

   Městys Choltice a Základní škola Choltice vyhlašují 
zápis do 1. třídy, který se koná v pátek 25. ledna 2013 
od 14.00 do 17.00 hodin v ZŠ Choltice. K zápisu 
vezmou rodiče rodný list dítěte a svůj občanský 
průkaz. 
   ZŠ Choltice nabízí: školní vzdělávací program „Učíme 
se pro život“, péči o dojíždějící ve školní družině, 
stravování ve školní jídelně, zájmové kroužky, výuku 
výpočetní techniky, internet, výuku anglického jazyka 
již od 2. třídy, volitelné předměty - Praktika ze 
zeměpisu, Praktika z fyziky, Historický seminář, 
Pohybové hry, Sportovní hry, Zdravověda, Příroda a já, 
Finanční matematika, Francouzština, Němčina a další, 
lyžařský kurz, plavecký kurz, výuku Základní umělecké 
školy Přelouč v budově ZŠ Choltice, zahraniční zájezdy 
pro žáky... 



INFORMACE ZE ZŠ CHOLTICE 
 
Vybavení ZŠ Choltice výpočetní technikou   
   Vybavení výpočetní technikou naší školy je na dobré 
úrovni, a to jak pro žákovskou práci, tak pro práci 
učitelů. V tomto školním roce se plně rozjela výuka ve 
dvou nově zřízených interaktivních učebnách, 
pořízených v rámci projektu EU peníze školám. Všichni 
učitelé 2. stupně také mají k dispozici svůj školní 
notebook. 
   Během roku byla nově uvedena do provozu malá 
počítačová učebna. Do této učebny byly přemístěny 
počítače s menší výkonností, včetně starších CRT 
monitorů. Do velké učebny byly naopak přemístěny 
novější výkonné počítače a LCD monitory. 
   Do naší školy byl též zapůjčen počítač se zvláštní 
klávesnicí a manuálním ovládáním, který je vybaven 
speciálními výukovými programy. Je určen pro žáka se 
speciálními vzdělávacími potřebami, který přišel do 
letošní první třídy. 
   V minulé závěrečné zprávě byly do rezerv zařazeny 
tyto připomínky: Neutěšený stav vysokých teplot 
v době jarních a letních měsíců ve velké počítačové 
učebně a nutnost rekonstrukce projekční plochy 
v této učebně. Oba požadavky byly splněny. Pro 
zvýšení teplotního komfortu bylo instalováno výkonné 
klimatizační zařízení, které značným způsobem 
přispívá ke zvýšení hygieny práce žáků i učitelů, a také 
k prodloužení životnosti výpočetní techniky v učebně 
umístěné. Projekční plocha byla obnovena formou 
nátěru na stěnu.         
  
Využití výpočetní techniky ve výuce, programové 
vybavení 
    Nosným předmětem pro setkávání žáků s výpočetní 
technikou je předmět Informatika (výuka počítačové 
gramotnosti, textového editoru, tabulkového 
procesoru, prezentačních programů), neméně 
důležité je využití pro výuku jazyků pomocí 
počítačových výukových programů. Výukové 
programy jsou využívány též v dalších předmětech, a 
to na obou stupních. Zejména nacházejí využití pro 
tvorbu žákovských prací (referátů a prezentací), ale i 
pro práci s interaktivními výukovými programy. V 8. a 
9. ročníku byly opět ve volitelném předmětu Infor-
matika vyučovány základy tvorby webovských stránek 
a HTML. Možnost využívání interaktivních výukových 
programů byla značným způsobem rozšířena 
nákupem interaktivních učebnic z nakladatelství 
Fraus, které jsou používány pedagogy zapojenými do 
projektu EU peníze školám.  
   Nosnými výukovými programy jsou dále např.: 
Didakta, Language Teacher, Všeználek to ví, atd. Do 
školy bylo také zakoupeno 47 licencí na program 

Microsoft Office 2010, který přináší nové technické 
možnosti, ale zejména nový uživatelský způsob práce. 
Ten byl všeobecně nastaven jako trend a škola jako 
vzdělávací instituce se musí tomuto trendu 
přizpůsobit. V letošním roce proběhlo několik 
testování žáků z nosných předmětů za pomoci 
výpočetní techniky. Naše škola se přihlásila 
k bezplatnému nepovinnému elektronickému 
testování pro 5. a 9. třídy, které připravila ostravská 
Společnost pro kvalitu školy. Tuto akci lze hodnotit 
jako zdařilou, testy byly dobře připraveny, a to 
nejenom z hlediska didaktického. Totéž lze 
konstatovat o způsobu vyhodnocení výstupních 
výsledků, o komunikaci a podávaní informací, a také 
o technické a administrativní nenáročnosti akce. 
   Proběhlo také povinné elektronické testování žáků 
9. ročníků, organizované ministerstvem. Připravenost 
celé akce však nedosahovala zdaleka úrovně testování 
od Společnosti pro kvalitu školy. Nedostatek kvalitních 
informací pro školy, náročnost instalace testovacího 
programu, technické potíže. Celá akce však byla 
zapojenými pedagogy naší školy dobře zvládnuta. 
   Během roku byla rodičům žáků poskytnuta možnost 
sledování aktuálního prospěchu žáků a dalších 
důležitých informací na internetu pomocí 
zakoupeného modulu programu Bakaláři. Tento 
modul poskytuje také pružné sdělování některých 
informací pro pedagogy (rozvrh, suplování, ...).             
   Možnost využití výpočetní techniky se nabízí též pro 
zájmovou činnost. Jedná se o zájmové kroužky pro 
děti i dospělé, které však tento rok neproběhly pro 
malý zájem. 

  
Rezervy 
   … Nejsou zásadní a v žádném případě neomezují 
vzdělávací činnost školy. Malá počítačová učebna je 
vybavena poměrně značně zastaralou výpočetní 
technikou, jejíž výkonnost je pro moderní programy 
nedostačující. Navíc je kapacitně malá, vybavena 
nevhodným nábytkem. Přestože tato učebna byla 
vyučujícím k dispozici, nebyla využívána. Je tak 
diskutabilní, jestli její vybavení obnovovat a investovat 
tak nemalé prostředky. Je také ke zvážení, zda 
zastaralou výpočetní techniku z malé učebny nevyužit 
k jiným účelům, kde by výkonnostní nedostatky těchto 
počítačů nebyly zásadní. To může být např. vedení 
školní administrativy.   
   Další rezervy lze spatřovat v některých problémech 
se systémem Bakaláři, a to jak z pohledu software 
(uživatelsky nekomfortní zadávání známek), tak 
hardware (zastaralý a nevýkonný server). Jestli má být 
tento systém pružně a komfortně využíván, je nutné 
uvažovat o některých možných úpravách (pokud jsou 
možné).                              Mgr. Richard Lacko 



ČINNOST ŠKOLSKÉ KOMISE – 2012  

   Školská komise pracuje ve složení: Ing. Ilona Fialová, 
PhDr. Jan Šponer a Mgr. Jan Pavlík. Na rozdíl od 
školské rady nemá zákonem určenou náplň své 
činnosti. Hlavním úkolem je spolupracovat s řediteli 
obou škol (MŠ + ZŠ) při řešení problémů spojených 
s výukou a provozem škol. Spolupracuje se ZŠ a MŠ při 
společně pořádaných akcích (slavnostní zahájení 
školního roku, vyřazení žáků po ukončení docházky do 
MŠ, rozloučení se žáky 9. třídy, pasování prvňáčků na 
čtenáře). Předseda školské komise se účastní kontrol 
hospodaření škol prováděných kontrolním výborem, 
tlumočí požadavky MŠ a ZŠ v zastupitelstvu městyse. 
Komise projednává za účasti ředitelky MŠ pravidla pro 
přijímání dětí do MŠ.  
   Hned na začátku roku jsme se zabývali závažnou 
otázkou, zda vypsat konkurzní řízení na ředitele škol – 
závěr a doporučení byl ponechat dosavadní ředitele 
v jejich funkcích.                                        Mgr. Jan Pavlík 

 
 
ŠKOLSKÁ RADA PŘI ZŠ CHOLTICE 
 
   Jestliže je obec zřizovatelem ZŠ, je povinna zřídit 
školskou radu a stanovit počet jejích členů. Třetinu 
členů školské rady jmenuje zřizovatel, třetinu volí 
zástupci nezletilých žáků a třetinu volí pedagogičtí 
pracovníci školy. Funkční období školské rady je 
tříleté. 
   K 31. prosinci 2011 končilo funkční období členů 
bývalé školské rady, od 1. 1. 2012 pracuje již v novém 
složení: za zřizovatele Mgr. Zuzana Dušková a Mgr. Jan 
Pavlík; za zákonné zástupce žáků Petra Joštová a Bc. 
Vítězslava Stodolová; za pedagogické pracovníky Mgr. 
Soňa Blažková a Mgr. Ivana Benešová. 
   Co školská rada projednává, schvaluje, k čemu se 
vyjadřuje a na čem se podílí, stanovuje § 168 
školského zákona. Na 1. jednání 28. února 2012 byla 

na programu volba předsedy školské rady, stanovení 
jednacího řádu, informace ředitele školy nově složené 
školské rady. Na 2. zasedání 15. května 2012 byl 
projednáván návrh rozpočtu školy, informace o 
současném dění ve škole podal ředitel školy. Na 3. 
zasedání bylo stěžejním bodem programu projednání 
a schválení výroční zprávy o činnosti školy ve školním 
roce 2011/2012.                                        Mgr. Jan Pavlík 
 
 

ČINNOST PAMÁTKOVÉ KOMISE - 2012 
 
   Před zahájením sezony v zámecké expozici byly 
uklizeny vitríny a prostory muzea, v kapli byla 
opravena elektřina a následně uklízen prach z omítky. 
Zahájení provozu expozice se uskutečnilo v květnu, 
otevřeno bylo přes víkendy až do konce října. O 
prázdninách bylo navíc otevřeno i v pátek.  
   Velmi úspěšnými akcemi, které se v prostorách 
zámecké expozice konaly, byly zámecké slavnosti 
„Život na zámku“ a akce pro děti i dospělé „Strašidla 
na zámku“. Návštěvnost na těchto akcích byla kolem 
300 lidí. 
   V letošním roce navštívilo expozici 1146 dospělých a 
337 dětí. Prodáno bylo 231 pohledů a 99 turistických 
známek.                                                    Ing. Marie Fižová    
                         

 
 



INFORMACE O ČINNOSTI MATRIKY V ROCE 
2012 

   Matriční obvod našeho úřadu čítá 3 859 obyvatel a 
patří do něj okolních 14 obcí: Bukovina u Přelouče, 
Holotín, Chrtníky, Jedousov, Jeníkovice, Lipoltice, 
Poběžovice u Přelouče, Sovolusky, Stojice, Svinčany, 
Svojšice, Turkovice, Urbanice a Veselí. 
   Matriční agendu vykonávají na našem úřadě dvě 
pracovnice a to vedle svých dalších povinností.  
   Ne každému občanovi je známo, jaké činnosti 
matriční agenda obnáší, proto uvádíme přehled těch 
nejčastějších či nejzajímavějších: 
- uzavírání manželství celkem – 33 

z toho bez správního řízení: 
- na úřadě – 1 
- v obřadní síni v úřední čas – 4 

       z toho ve správním řízení: 
- v obřadní síni mimo úřední čas – 5 
- v kapli sv. Romedia – 13 
- zámecký park – 10 

- úmrtí – 16 
- vydané druhopisy matr. dokladů – 11 
- dodatečné zápisy do matrik – rozvody – 10 
- uznání otcovství – 10 
- změna příjmení po rozvodu – 2 
- změna jména, příjmení – 0 
- zvláštní matrika Brno – vyřízení žádosti o zápis – 1 
- vyřízení žádosti o zjištění státního občanství – 1 
- vysvědčení o právní způsobilosti k uzavření 

manželství – 3 
- osvědčení k církevnímu sňatku – 0 
- vidimace a legalizace – 463  
- výpisy z CZECH POINTu + konverze – 92 
- vstup do registru – přihlašování TP – 55; ztráty OP 

– 3; ostatní – 65 
- rušení trvalého pobytu – správní řízení – 4 
 

AKTUALITY O DĚNÍ V CHOLTICÍCH 
 
   Vše o Cholticích, aktuality, pozvánky na kulturní a 
jiné události a mnoho dalšího najdete na 
internetových webových stránkách městyse 
www.choltice.cz. 

ČINNOST KULTURNÍ KOMISE – 2012  
 

   V roce 2012 proběhlo mnoho kulturních akcí. Pro 
Choltice pořádá kulturní akce nejen úřad městyse, ale i 
knihovna pod vedením Zdeňky Houfové a oddíl 
Trilobit. Ten v tomto roce pořádal dětský den a 
drakiádu. Vedle mnoha výstav a besed, které proběhly 
pod patronátem naší knihovnice, se povedly další akce 
jako pálení čarodějnic, chrámové sbory – letos poprvé 
i dětské či pasování prvňáčků na čtenáře ve zdejší 
knihovně.  
   Další povedenou akcí byly Choltické slavnosti, které 
proběhly v duchu návratu Thunů na zdejší zámek. 
Hezkou akcí byla rovněž strašidla na zámku pod 
patronátem našich průvodkyň z muzea. V neposlední 
řadě se uskutečnilo rozsvícení vánočního stromu a 
Klanění Tří králů, tentokrát při osvětlení zámeckého 
areálu. Králové dorazili v kočáře a poté co seznámili 
diváky s posláním, si s lidmi i zazpívali. 
   Děláme také jednu akci z řad sportovních, tou je 
Choltický zlaťák. Zde chci poděkovat Ing. Miloši 
Ferjenčíkovi za přípravu cyklistických tras. Bez této 
pomoci bych tuto akci nemohla připravit, děkuji. Pěší 
trasa pro rodiče s dětmi je vždy po krásných, někdy i 
neznámých, zákoutích naší krásné obory. 
   Závěrem chci poděkovat všem dobrovolníkům, 
hlavně seniorkám, které chodí paní Houfové pomáhat 
na veškeré akce, za jejich ochotu a elán. Také žákům ZŠ 
Choltice, že se nestydí ustrojit do kostýmů a vyrazit s 
námi. Jmenovitě děkuji Aničce Hutlové ml. za 
ztvárnění hraběnky Thunové, kde se musela naučit 
mluvit italsky a německy, aby přivítala návštěvníky ve 
svých komnatách.  
   Všem ještě jednou děkuji a do nového roku 2013 
přeji všem hodně zdraví, spokojenosti a vzájemné 
tolerance.                                                Jana Augustinová 
 
 
 
 
Choltický zpravodaj vydává Úřad městyse Choltice, 
který je rovněž autorem neoznačených příspěvků. 
Choltický zpravodaj je od 23. 5. 2012 zaregistrován 
pod evid. číslem MK ČR E 20784. 


